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Protokół Nr XXVIII/ 09 

z XXVIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice 

odbytej w dniu 28 grudnia 2009 r. 

                               

 
Ad. 1 
 XXVIII sesja rozpoczęła się w sali obrad Urzędu Gminy w Krośnicach przy ul. Sportowej 4, 

o godzinie 13
00 a zakończyła o godz. 14

45
. 

 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik, który powitał zebranych 

radnych, Wójta Gminy Mirosława Drobinę, Zastępcę Wójta Witolda Sitarskiego, Sekretarza Gminy 

Dariusza Stasiaka, który jest jednocześnie radnym sejmiku województwa dolnośląskiego, sołtysów 

wsi, przewodniczących rad sołeckich, kierowników zakładów pracy, przedstawicieli prasy lokalnej 

oraz wszystkich obecnych na sali (lista obecności Zał. nr 1 a, b, c, d, ). 

 

 

 Z kolei Przewodniczący Rady oświadczył, iż zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 

uczestniczy 12 radnych – 3 radnych nieobecnych: Janusz Dziekan, Roman Paździor, Józef Tokarz  co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik przedstawił porządek obrad – nie było propozycji 

zmiany porządku obrad. 

 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum, odczytanie porządku obrad, 

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji, 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej,  

4. Wnioski i zapytania radnych, 

5. Dyskusja, 

6. Podjęcie uchwał, 

1) w sprawie zmian budżetu na 2009 r., 

2) w sprawie budżetu gminy na rok 2010, 

- odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

- odczytanie opinii Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu, 

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Krośnice dla Powiatu Milickiego na 

realizację zadania z zakresu dróg publicznych powiatowych, 

4) w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Krośnice na lata 2010-2014, 

5) w sprawie zmiany uchwały Nr XX/154/09   w sprawie Wieloletniego 

Planu Inwestycyjnego Gminy Krośnice na lata 2009 -2013  

6) w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2009-2015  wsi Wierzchowice, 

7) w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2009-2015  wsi Krośnice, 

8) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze 

Gminy Krośnice, w obrębie wsi Żeleźniki, w granicach działki o numerze ewidencyjnym 81/3, 
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9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze 

Gminy Krośnice, w obrębie wsi Żeleźniki, w granicach działki o numerze ewidencyjnym 107/3, 

10) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze 

Gminy Krośnice, w obrębie wsi Grabownica, w granicach działki o numerze ewidencyjnym 99, 

11) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze 

Gminy Krośnice, w obrębie wsi Suliradzice, w granicach działek o numerze ewidencyjnym 

128/1, 129/1, 129/2, 

12) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w obrębie wsi Łazy Wielkie, w granicach działek 

o numerach ewidencyjnych 35; 36/1, 

13) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w obrębie wsi Stara Huta, w granicach działki o 
numerze ewidencyjnym 134/1, 

14) w sprawie skargi złożonej przez Pana Eugeniusza Kosiek, 
 

7. Odpowiedzi na wnioski i pytania, 

8. Sprawy różne, 

9. Zakooczenie sesji. 

 

 

Ad. 2 

 

Rada Gminy przyjęła protokół z poprzedniej XXVII Sesji Rady Gminy - jednogłośnie. 

 

O godz. 13
17

 przybył na obrady sesji Rady Gminy Krośnice radny Roman Paździor, przeprosił za 

spóźnienie i usprawiedliwił się w ten sposób, że miał kolizję drogową i dlatego jego przybycie na 

obrady sesji opóźniło się. 

 

 

Ad. 3 

 

Wójt Gminy Mirosław Drobina odczytał sprawozdanie z działalności międzysesyjnej, która stanowi 

zał. Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Do przedstawionego sprawozdania nie było pytań. 

 

 
Ad. 4  

 

Nie było  

 

 

Ad. 5 

 

Nie było 
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Ad. 6  

Podjęcie uchwał: 

 

Przewodniczący Rady Gminy Krośnice Władysław Klucznik poinformował radnych, że Wójt Gminy 

Krośnice wnosi wniosek o rozpatrzenie przez Radę Gminy Krośnice autopoprawki do projektu uchwały w 

sprawie zmian budżetu na 2009 r.  

 

Autopoprawka została odczytana przez Wójta Gminy Krośnice. 

Autopoprawka stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu sesji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Wójta. 

Nastąpiło głosowanie za autopoprawką: 

Autopoprawka została przegłosowana – jednogłośnie. 

 
 

1. Rada Gminy Krośnice w obecności 13 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę z 

autopoprawką nr XXVIII/199/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie zmian budżetu na 2009 

r., która stanowi zał. Nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przed kolejnym głosowaniem Przewodniczący Rady Gminy Krośnice Władysław Klucznik poinformował 

radnych, że Wójt Gminy Krośnice wnosi wniosek o rozpatrzenie przez Radę Gminy Krośnice autopoprawki do 

projektu uchwały w sprawie budżetu gminy na rok 2010. 

 

Autopoprawka została odczytana przez Wójta Gminy Krośnice. 

Autopoprawka stanowi zał. Nr 6 do niniejszego protokołu sesji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Wójta. 

Nastąpiło głosowanie za autopoprawką: 

Autopoprawka została przegłosowana – jednogłośnie. 

 

Po głosowaniu nastąpiło odczytanie projektu uchwały w sprawie budżetu gminy na rok 2010. 

Po odczytaniu projektu uchwały w sprawie budżetu gminy na rok 2010, Przewodnicząca Komisji Budżetu, 

Finansów i Planowania Małgorzata Powszek odczytała opinię w/w komisji. OPINIA JEST POZYTYWNA. 

Opinia stanowi zał. Nr 7 do niniejszego protokołu. 

Po odczytaniu opinii z Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Krośnice 

Anna Wietrzyńska odczytała opinię w sprawie budżetu na rok 2010 z Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu. OPINIA JEST POZYTYWNA. Opinia stanowi zał. Nr 8 do niniejszego protokołu. 

Natomiast Sekretarz Gminy Dariusz Stasiak odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w 

sprawie prognozy długu publicznego Gminy Krośnice, która jest POZYTYWNA. Opinia stanowi zał. Nr 9 do 

niniejszego protokołu. 

 

2.  Rada Gminy Krośnice w obecności 13 radnych – za 11, przeciw -, wstrzymujący się – 2 , 

podjęła uchwałę z autopoprawką nr XXVIII/200/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie 

budżetu gminy na rok 2010, która stanowi zał. Nr 10 do niniejszego protokołu. 

Wójt Gminy Krośnice Mirosław Drobina podziękował wszystkim radnym, którzy głosowali za przyjęciem 

budżetu gminy na rok 2010. 

 

 

3. Rada Gminy Krośnice w obecności 13 radnych – jednogłośnie, podjęła uchwałę nr 

XXVIII/201/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 

Gminę Krośnice dla Powiatu Milickiego na realizację zadania z zakresu dróg publicznych 

powiatowych, która stanowi zał. Nr 11 do niniejszego protokołu. 

4. Rada Gminy Krośnice w obecności 13 radnych – za – 11, przeciw -, wstrzymujący się – 2 

podjęła uchwałę nr XXVIII/202/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego Gminy Krośnice na lata 2010-2014, która stanowi zał. Nr 12 do niniejszego 

protokołu. 
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5. Rada Gminy Krośnice w obecności 13 radnych – za – 11, przeciw -, wstrzymujący się – 2 

podjęła uchwałę nr XXVIII/203/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 

XX/154/09 w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Krośnice na lata 2009-

2013, która stanowi zał. Nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Krośnice poinformował radnych, że w załączniku do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2009-2015 wsi Wierzchowice, wkradł się błąd pisarski. 

Wnoszę o autopoprawkę w związku z w/w projektem uchwały. 

Autopoprawkę odczytał Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik.  

Autopoprawka stanowi zał. Nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał autopoprawkę pod głosowanie. 

Nastąpiło głosowanie za autopoprawką. 

Autopoprawka została przegłosowana – jednogłośnie. 

 

 

6. Rada Gminy Krośnice w obecności 13 radnych – za – 11, przeciw -, wstrzymujący się – 2 

podjęła uchwałę z autopoprawką nr XXVIII/204/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2009-2015 wsi Wierzchowice, która 

stanowi zał. Nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Krośnice poinformował radnych, że w załączniku do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2009-2015 wsi Krośnice, wkradł się błąd pisarski. 

Wnoszę o autopoprawkę w związku z w/w projektem uchwały. 

Autopoprawkę odczytał Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik.  

Autopoprawka stanowi zał. Nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał autopoprawkę pod głosowanie. 

Nastąpiło głosowanie za autopoprawką. 

Autopoprawka została przegłosowana – jednogłośnie. 

 

 

 

 

7. Rada Gminy Krośnice w obecności 13 radnych – za 11, przeciw -, wstrzymujący się – 2 

podjęła uchwałę z autopoprawką nr XXVIII/205/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2009-2015 wsi Krośnice, która stanowi 

zał. Nr 17 do niniejszego protokołu. 

8. Rada Gminy Krośnice w obecności 13 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XXVIII/206/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w obrębie wsi Żeleźniki, w 

granicach działki o numerze ewidencyjnym 81/3, która stanowi zał. Nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

9. Rada Gminy Krośnice w obecności 13 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XXVIII/207/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w obrębie wsi Żeleźniki, w 

granicach działki o numerze ewidencyjnym 107/3, która stanowi zał. Nr 19 do niniejszego 

protokołu. 

10. Rada Gminy Krośnice w obecności 13 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XXVIII/208/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w obrębie wsi Grabownica, 

w granicach działki o numerze ewidencyjnym 99, która stanowi zał. Nr 20 do niniejszego 

protokołu. 

11. Rada Gminy Krośnice w obecności 13 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XXVIII/209/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w obrębie wsi Suliradzice, w 

granicach działek o numerze ewidencyjnym 128/1, 129/1, 129/2, która stanowi zał. Nr 21 do 

niniejszego protokołu. 

12. Rada Gminy Krośnice w obecności 13 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XXVIII/210/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w 

obrębie wsi Łazy Wielkie, w granicach działek o numerach ewidencyjnych 35, 36/1, która 

stanowi zał. Nr 22 do niniejszego protokołu. 

13. Rada Gminy Krośnice w obecności 13 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XXVIII/211/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w 

obrębie wsi Stara Huta, w granicach działki o numerze ewidencyjnym 134/1, która stanowi 

zał. Nr 23 do niniejszego protokołu. 

14. Rada Gminy Krośnice w obecności 13 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XXVIII/212/09 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie skargi złożonej przez Pana Eugeniusza 

Kosiek, która stanowi zał. Nr 24 do niniejszego protokołu.  

 

 

Ad. 7 

 

Nie było 

 

Ad. 8 

 

Sołtys wsi Łazy Henryk Gradzik – mamy kłopot z Pocztą Polską, postawili skrzynki i 

pchają ulotki nie patrzą gdzie, robi się bałagan a sprzątać nie ma komu. Co z tym można 

zrobić? 

Proszę o zobligowanie Poczty Polskiej do zbierania swoich ulotek może gazeta napisałaby 

artykuł na ten temat. 

 

Romuald Tchórzewski mieszkaniec wsi Bukowice – czy powiat jest wypłacalny? I co ze 

zmianą planu zagospodarowania przestrzennego moich działek? 

 

Sołtys wsi Ploce Zbigniew Marciniak – były wycinane topole wzdłuż drogi we wsi Police a 

teraz wstrzymała się wycinka, dlaczego? 

 

Sołtys wsi Lędzina Halina Wild – również sprawa drzew (topole) wzdłuż drogi od 

Brzostówka do Lędziny albo je wyciąć albo przyciąć bo stanowią duże zagrożenie dla 

użytkowników drogi. 

 

Radny Roman Paździor – czy istnieje dofinansowanie do oczyszczalni ekologicznych 
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przydomowych? 

 

Sołtys wsi Łazy Henryk Gradzik – mamy przechyloną brzozę przy świetlicy wiejskiej w 

Łazach, czy możemy ją wyciąć? 

 

Przewodniczący Rady Sołeckiej wsi Brzostowo Andrzej Boguś – chciałbym tylko 

nawiązać do wypowiedzi w sprawie wycinki drzew (topoli), całe połacie są wycinane 

ponieważ psują zasiewy, drenarkę, utrudniają dostęp do pola, żeby tak Pan Wójt miał lekką 

rękę do podpisywania decyzji w sprawie tych wycinek. 

 

Radny Marian Krawczyk – pamiętajmy o wycince topoli dookoła boiska sportowego we 

wsi Żeleźniki.  

 

Sołtys wsi Łazy Henryk Gradzik – czy jest przewidziana podwyżka dla sołtysów? 

 

 

 

Odpowiedzi udzielili Wójt Gminy Mirosław Drobina, Sekretarz Gminy Dariusz Stasiak 

oraz Kierownik RGGiGK Jarosław krzywiński.  

 

Wójt Gminy Mirosław Drobina - od paru lat jest problem z drzewami, staramy się na 

bieżąco je wycinać. Jeśli chodzi o wycinkę drzew w Policach to przerwa nastąpiła ze 

względu na okres świąteczny po świętach będzie wznowiona. Natomiast drzewa w Lędzinie 

rosną wzdłuż drogi powiatowej dlatego zobliguję Pana Wiesława Warzyńskiego Inspektora 

ds. wycinki drzew w urzędzie Gminy o wystosowanie pisma do Starostwa Powiatowego w 

Miliczu aby zajęli się tą sprawą. drzewo w Łazach na pewno jest na terenie gminnym więc 

proszę złożyć stosowny wniosek o jego wycinkę a z pewnością będzie miała swój finał. 

 

Sekretarz Dariusz Stasiak – jeśli chodzi o plan zagospodarowania przestrzennego dla 

działek Pana Tchórzewskiego, to okazało się, że w Bukowicach jest więcej takich działek 

gdzie w chwili obecnej są zabudowane, ale w wyniku jakiegoś nieszczęśliwego wypadku jaki 

miał miejsce w Pana przypadku (pożar stodoły) to odbudowa zniszczonego budynku jest nie 

możliwa i dlatego podjęliśmy decyzję, aby w planie ujęto wszystkie możliwe tereny pod 

zabudowę i w ten sposób unikniemy podobnych sytuacji w przyszłości. Dlatego też dopiero 

w połowie roku 2010 będą obowiązywały nowe plany, a co za tym idzie rozpoczęcie procesu 

budowlanego. 

 

Kierownik RGGiGK Jarosław Krzywiński – jest wiele zapytań w sprawie oczyszczalni 

ścieków, oczyszczalni przydomowych,  solarów. W Gminie Krośnice obecnie nie ma żadnej 

otwartej linii związanej z finansowaniem tego typu inwestycji szeroko rozumianych jako 

proekologicznych. 

 

Sekretarz Dariusz Stasiak – w uzupełnieniu wcześniejszej wypowiedzi stwierdzam, że  nie 

jest  możliwe uruchomienie linii dla zadania jak wyżej z uwagi na wybudowaną zbiorczą 

kanalizację. Jeżeli wyłonią  się dodatkowe przychody z PMG Wierzchowice, bierzemy pod 

uwagę dwie okoliczności: w szczególności dofinansowanie utylizacji azbestu oraz  

kompleksowe rozwiązanie problemu gospodarki ściekowej na tych terenach, gdzie nie ma 

zbiorczej kanalizacji ściekowej. Ale to dopiero może nastąpić za dwa lata ponieważ w 2012 

roku mamy w założeniu dodatkowe przychody z PMG Wierzchowice. 

 

 



7 

 

 

 

Sekretarz Gminy Dariusz Stasiak zaproponował aby sołtys zwrócił się do komisji w 

sprawie podwyżki dla sołtysów. 

 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy Krośnice Władysław Klucznik 

złożył wszystkim obecnym na sali życzenia na Nowy Rok 2010. 

 

Do życzeń dołączył się również Wójt Gminy Mirosław Drobina i zaprosił wszystkich na 

tradycyjne już przywitanie Nowego Roku z pokazem sztucznych ogni przed urzędem gminy 

o godz. 0
30

. 

 

Jednocześnie Wójt Gminy Mirosław Drobina zaprosił wszystkich na uroczyste otwarcie Hali 

Sportowej wybudowanej przy Zespole Szkół i Przedszkola w Krośnicach dniu  08.01.2010 r. 

o godz. 11.  

 

Ad. 9 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik 

o godzinie 14
45

 zamknął  obrady XXVIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice. 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                           Przewodniczący Rady Gminy   
  

Zofia Strychowska       Władysław Klucznik 

 

 

 

 

 

 
         


